
Referat bestyrelsesmøde d. 10. januar 2024 kl. 16:00 hos Tina. 
Tilstede er: Pernille, Marianne, Merete og Tina. 

 
 

1. Halvårsregnskab 
- Er gennemgået og det ser fornuftigt ud, især med den nye husleje. 
 

2. Valentin: 
- Mad, tilbud er indhentet og menu valgt. 
- Antal borde, nøjagtigt antal når tilmelding er slut. 
- Festudvalg, pynter op fredag d. 9/2 kl. 16:30 til ca. 18:30, mail sendes til festudvalget.  
- Pynt, vi bruger det vi har fra andre år, og låner igen fra Tonis Dekoration. 
- Køkken Merete, kommer og sørger for maden. 
- Efter ønske fra dansere, Valentin bliver i år i Himmelev skoles festsal, idet det er langt 

nemmere at komme dertil med offentlig transport 
 

3. Hvordan går det med vores arrangementer: 
- Onsdagsdans & Oldies? Det går fint, god og hyggelig stemning. 
- Hvem tager billeder til vores arrangementer? Søs, men alle må gerne tage billeder og 

lægge ind i albummet tilhørende arrangementet. 
 

4. Skal donations gris ”Øffe” stadig stå fremme? 
- Nej, nu tager vi kun ”Øffe” (Donationsgrisen) frem til offentlige arrangementer, hvor 

der skal betales KODA afgift. 
 

5. Sæson 24/25 
- Fra og til, hold og priser.  

Pga. vores nye lokaler, så må vi tilpasse sæsonen efter skolernes ”åbningstid”.   
Priser forbliver de samme, dog bliver øvet lavet om til samme pris som de andre hold. 
 

6. Nyt møde primo april: 3. april 2024 
 

7. Evt. 
- Vi skal bruge en ”pengekasse” mere, når vi nu danser på 2 forskellige steder. 
- DGI-nominering af vores forening og vores 2 fantastiske instruktører. 
 


